
      
AMENDEMENT 

Herstructurering Sportpark Elsenburg

De gemeenteraad van Rijswijk, bijeen op 2 februari 2021,

Het besluit behorende bij het raadsvoorstel herstructurering Sportpark Elsenburg als volgt aan te passen 
met betrekking tot beslispunt 1 en 2;

Deze beslispunten worden vervangen door de volgende tekst:

1. Een krediet van 400.000 euro beschikbaar te stellen voor de renovatie van veld 3 van RHC en de 
consequenties hiervan te verwerken in de begrotingswijziging behorende bij de 1e 
halfjaarrapportage 2021;

2. Akkoord te gaan met het verder uitwerken van een separaat aan de raad ter besluitvorming voor 
te leggen plan om te komen tot herstructurering van het Sportpark Elsenburg en daarbij het 
college de tijd te geven om 
● instemming van de betrokken sportclubs te verkrijgen met de concrete uitwerking van één 

eindplan, 
● waarin inpassing in de groenstructuur alsmede in de stedenbouwkundige ontwikkeling zo 

optimaal mogelijk heeft plaatsgevonden 
● en waarbij voor een eventueel benodigde nieuwe (multifunctionele) accommodatie een 

minimaal sluitende exploitatiebegroting wordt voorgelegd op basis van concrete contracten 
met gebruikers. 

Toelichting:
De multifunctionele opzet van het toekomstige sportpark, met een moderne (mogelijk multifunctionele) 
accommodatie waar sport– en maatschappelijke voorzieningen onderdak kunnen vinden, kan van grote 
toegevoegde waarde zijn voor de (te bouwen) wijken rondom het sportpark. Daarbij moet echter aan een 
aantal voorwaarden  worden voldaan, die op dit moment nog niet geheel zeker zijn.

Voor de gemeenteraad van Rijswijk is een goede inpassing in de groenstructuur en de 
stedenbouwkundige ontwikkeling een belangrijke randvoorwaarde. Net als de instemming met en 
financiële deelname aan het eindplan van de betrokken sportclubs en eventuele andere gebruikers van 
een nieuwe accommodatie. Om investering in een half plan te voorkomen, wordt de scheiding van fase 1 
en 2 met dit amendement gelegd bij de renovatie van veld 3 van RHC.

Met deze opzet wordt bewust het risico van een desinvestering van 1 a 2 ton genomen. Anderzijds wordt 
daarmee het risico voorkomen dat de raad nu instemt met een half project ten bedrage van miljoenen 
investering plus een mogelijk structureel exploitatietekort.  
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